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Protokoll 

Närvarande: 
Ledamöter 
Anne Sjökvist, mötesordförande 
Louise Lindström  
 
Tjänstepersoner 
Robert Blomqvist, Stockholms stadsarkiv 
Kajsa Rydergård, kulturförvaltningen, sekreterare 

Förhinder 
Gunilla Göran, ordförande 
Anita Odell 
Maria Modig 
Maya Berggren, Kulturhuset/Stadsteatern 

Tidpunkt: 
2022-05-24 14-15:40 

Plats: 
Zoom 

1.  Val av justerare 
Anne Sjökvist valdes att tillsammans med Louise Lindström justera 
protokollet. 
 

2.  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
  

3.  Föregående protokoll 
Inga synpunkter på föregående protokoll annat än att det bör gå ut 
tillsammans med kallelsen. Protokollet godkändes. 
 

4.  Synpunkter på lokalen och handlingarnas tillgänglighet 
Rådet konstaterar att de digitala handlingarna inte är helt tillgängliga för 
alla medlemmar i rådet och det finns önskemål om att få handlingarna 
distribuerade i pappersform.  
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5.  Uppföljningsfrågor  

Funktionshinderrådet hade önskat bli inbjudna till invigningen av Årsta 
bibliotek. 
 

6.  Inkomna remisser 
Inga remisser har kommit in sedan funktionshinderrådets förra möte 2022-
04-19. 
 

7.  Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 29 mars 
Tertialrapport 2 för kulturförvaltningen 

- Rådet undrar hur förvaltningen arbetar med tillgänglighet när det 
gäller kultur för äldre, till exempel att de kulturaktiviteter som 
erbjuds till stadens äldreboenden är tillgängliga för personer med 
hörselnedsättning. 

- Rådet undrar om färgmarkeringarna (grön, gul och röd) i T2 och 
andra dokument från ILS:en kan översättas till 
talsyntes/uppläsningsprogram. Kajsa Rydergård tar med sig 
frågan till en nämndsekreterarträff. 

- Rådet önskar få ta del av mer information om Wallstreet 
Stockholm. 

- Rådet önskar få ta del av mer information om Biblioteket Play.  
 
8.  Pågående ombyggnadsprojekt 

- Fredrik Linder, avdelningschef för Museer och konst, kommer till 
rådets möte i december för att berätta mer om flytten av 
Medeltidsmuseet 

 
9. Övriga frågor 

- Rådet har framför synpunkter till Kulturhuset Stadsteatern på det 
tryckta programmet för Parkteatern, både gällande läsbarheten och 
att det inte framgår vilka föreställningar som kommer att textas. 

- Anne Sjökvist skickar ut en fråga till rådets medlemmar om att ta 
fram frågor till nämndens presidium. Anne Sjökvist skickar frågorna 
till Kajsa Rydergård senast den 1 juni, och Kajsa sammanställer 
därefter frågorna till nämnden. 

- Nämnden kommer nästa vecka att välja in en ny ledamot i 
funktionshinderrådet. 

 
 

 
 

Anne Sjökvist 
Ordförande 

Louise Lindström 
Ledamot 
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